
Protokoll styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Färs

Möte hos Per i Blentarp, den 1 december 2016
Närvarande: Karin, Björn, Per, Gert och Cornelia

1. Mötet öppnades av Björn.

2. Protokollet från styrelsemötet den 12 oktober godkändes och undertecknades 
av Björn och Cornelia.

3. Deadline för programpunkterna i det nya programmet blir den 31 januari. 
Utskick av programmet ska ske en vecka före den 16 februari 2017.

           Ansvariga för punkterna bokar datum, tid och plats.

Utkast till programpunkter:           
 Månad Datum Tid Aktivitet/Plats Ansvarig
Mars 16 19 Årsmöte/Vombprojektet

Flora
Gert, Karl

April 8-9 ? Ejderns dag, 
Kåseberga

Ystadkretsen

April ? ? Fagning av 
Vitabäckskärret

Dan, Rune

Maj/Juni ? ? LEADER Å-vandring Per

Maj ? ? Grodor, fåglar 
Ilstorps våtmark

Per, Gert

Maj ? ? Besök Hörjelgården Gert
Maj ? ? Strandpaddor/Vressel Per
Juni 18 10 Vilda blommors dag Karin, Rune
Aug 21 el 26? 9 Slåtter, Vitabäckskärret Karin, Rune
Aug 27? 20 International Bat Night, 

Öved
Karin, Rune

Sep/Okt ? ? Natursnokarna 
Musslor/Håva, 
Vollsjöån

Per, Björn, 
Cornelia

April/Okt? ? ? Skräpplockardag, 
Natursnokarna?

Cornelia, Björn

Okt ? ? Besök Ekogård Björn,Cornelia
Okt ? ? Invasiva arter Per, Karin
Nov ? ? Bilder från Sjöbo 

kommun, Flora
Per, Cornelia, 

2018
Feb ? 10 Örnexkursion Leo, Gert
Mars 15 19 Årsmöte Gert, Cornelia



4. Ingen från styrelsen deltog i Kretsrådet den 13 november i Lund.

5. Den 15 november var det Grannkretsmöte i Ystad. Cornelia, Björn och Gert 
deltog från vår krets. Ystadkretsen informerade om Ejderns dag som de 
arrangerar i Kåseberga den 8-9 april. Tomelillakretsen berättade om det 
planerade arbetet med LEADER-projektet kring våtmarker. 
Vemmenhögsbygdens naturvårdsförening (Skurup) informerade om 
Näsbyholmssjön och den minskade förekomsten av fågelliv kring den. 
Österlenkretsen pratade om kustfiske och deras inventering av plast längs 
med kusten. Vår krets informerade om projektet Giftfri förskola som vi jobbat 
med i Ystad kommun under 2016. Mötet föreslog att ett seminarium ska hållas
hösten 2017 med temat natureservat. Till detta ska Länsstyrelsen bjudas in. 
Hjalmar Damm deltog från Skånestyrelsen och han informerade om deras 
arbete samt att det nu jobbar en kommunikatör på kansliet i Lund tillsammans 
med Magnus Billqvist. 

6. NF Skåne har lämnat förslag om stadgeändringar att antas vid länsstämman i 
mars 2017. Synpunkter på förslaget lämnas skriftligt före den 31 januari. Björn
sammanställer och skickar våra synpunkter på ändringen av §5.

7. Då vi inte har några synpunkter på startandet av en fjäderfäindustri i Lövestad 
eller lämnar någon skrivelse deltog vi inte i samrådet den 16 november. 

8. Förslag om att vi ska förnya vårt namn. Styrelsen uppmanas att fundera kring 
detta samt om och hur våra medlemmar tillfrågas. Frågan blir en punkt även 
på nästa mötesdagordning.

9. RÅSK-remissen ska besvaras före den 21 december. Då ingen samverkan 
kring svaret sker mellan berörda kretsar i Skåne kommer vi endast att besvara
de delar som är väsentliga för Sjöbo kommun. Alla i styrelsen läser och lämnar
eventuella synpunkter till Björn före den 17 december. Han sammanställer och
skickar in vårt svar.

10.Hänt sen sist:
a) Ca 10 personer deltog i aktiviteten Mossor och lavar vid Frualid den 16 

oktober. Rapport till hemsidan lämnas av Per.
b) Björn och Cornelia höll föredrag kring Gifter i vardagen under Backa 

förskolas föräldramöte den 18 oktober. Ca 90 föräldrar deltog fördelat 
på två sittningar. Många frågor ställdes och diksussioner uppstod, vilket
vi ser som ett positivt tecken på intresse och engagemang.

c) Gert, Björn och Cornelia deltog i Sjöbo kommuns Miljöworkshop den 25
oktober. Katarina Ahlsdotter var moderator under kvällen och hon tog 
oss med på en tidsresa till Sjöbo kommun år 2040. Efter tidsresans slut 
ombads deltagarna att i olika referensgrupper arbeta fram visioner och 
vägar att arbeta med mot målet, kommunens nya miljöprogram.

d) Den 29 oktober träffades Natursnokarna på familjen Åkerbloms 
ekologiska mjölkgård utanför Fränninge. Ca 30 barn och vuxna 
lyssnade, ställde frågor, provsatt traktorer och besökte kor och kalvar.



e) Den 3 november föreläste Markku Rumukkainen på Flora om klimatet i 
Skåne idag och imorgon. Ca 20 personer deltog och ställde frågor i den
efterföljande frågestunden.

11. Den årliga örnexkursionen är kretsens kommande aktivitet och sker     den 5 
februari 2017 kl 10. Per och Leo ansvarar för detta och även i år bjuder föreningen 
på vegetarisk soppa.

12.Övrigt: 
a) Förslag om motion till riksstämman gällande ytterligare en 

kontaktperson på kansliet för hjälp och stöd till kretsarna. Björn 
formulerar ett utkast. 

13.Nästa möte hålls den 10 januari kl 19 hos Gert.

14. Mötet avslutades.
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